

At its 958th meeting, on 5 July 1961, the Council decided to invite the representative of Kuwait to participate, without vote, in the discussion of the question.

A sa 958^e séance, le 5 juillet 1961, le Conseil a décidé d'inviter le représentant du Koweït à participer, sans droit de vote, à la discussion de la question.

**COMPLAINT BY TUNISIA
(JULY 1961)**

Decision

At its 961st meeting, on 21 July 1961, the Council decided to invite the representative of Tunisia to participate, without vote, in the discussion of the question.

164 (1961). Resolution of 22 July 1961

[S/4882]

The Security Council,

Considering the gravity of the situation prevailing in Tunisia,

Pending the conclusion of the debate of the item on its agenda,

1. *Calls for* an immediate cease-fire and a return of all armed forces to their original position;

2. *Decides* to continue the debate.

*Adopted at the 962nd meeting
by 10 votes to none.⁸*

Decision

At its 964th meeting, on 28 July 1961, the Council decided to invite the representatives of Senegal and Libya to participate, without vote, in the discussion of the question.

**PLAINTE DE LA TUNISIE
(JUILLET 1961)**

Décision

A sa 961^e séance, le 21 juillet 1961, le Conseil a décidé d'inviter le représentant de la Tunisie à participer, sans droit de vote, à la discussion de la question.

164 (1961). Résolution du 22 juillet 1961

[S/4882]

Le Conseil de sécurité,

Considérant la gravité de la situation en Tunisie,

En attendant la fin des débats sur la question à son ordre du jour,

1. *Demande* un cessez-le-feu immédiat et le retour de toutes les forces armées à leurs positions initiales;

2. *Décide* de poursuivre les débats.

*Adoptée à la 962^e séance par
10 voix contre zéro.⁸*

Décision

A sa 964^e séance, le 28 juillet 1961, le Conseil a décidé d'inviter les représentants du Sénégal et de la Libye à participer, sans droit de vote, à la discussion de la question.

⁸ One member (France) did not participate in the voting.

⁸ L'un des membres (France) n'a pas participé au vote.